
REFERAT STAMVEGUTVALGETS ARBEIDSUTVALG  
 
Møtet ble holdt på Teams torsdag 18. januar 2024 fra kl. 08:00 til 08:45 
 
Til stede: Vidar Eltun (leder), Samson Hamre, Audun Mo, Sjur Strand, Dag Erik Henaug, Hege 
Eide Vik, Bente Lindahl (sekretariat), Lene Hovi (sekretariat). 
 
Saker behandlet: 

01/24: Nye medlemmer 2024-2027 
02/24: Regionsvis status 
03/24: Status E16 Lærdalstunellen 
04/24: NTP 2025-2036. Hvordan kan Stamvegutvalget påvirke i siste innspurt? 
05/24: Årsmøte  
06/24: Eventuelt 

  
01/24: NYE MEDLEMMER 2024-2027 

Liste over oppnevnte medlemmer legges ved referatet. Bergen kommune har ikke 
valgt sine representanter ennå. 

Vedtak: 
Oversikten tas til etterretning. 

  
 
02/24: REGIONVIS STATUS  
Ringerike (Henaug): 

- Ny E16 over Sollihøgda stanser ved Skaret i 2025. Andre siden mot Hønefoss er Nye 
Veier og Ringeriksbanen. Lite om tyder på at dette er inne i første del av NTP 

- Nymoen-Eggemoen, her er det heller ikke positive signaler.  
- Ringeriksporteføljen sett i sammenheng med K5, gode på problemstilling for ras. Er 

ikke midler til å bygge begge prosjektene parallelt.  
- Positivt: SVV ser på Valdresmodellen fra Hønefoss til Valdres.  
- Nygård har sagt at det ikke er midler til nye store prosjekter, må gjennomføre det 

som er påstartet. 
  
Innlandet (Strand) 

- Går mest i bruer og Hans, vanskelig å se framover. 
  
Valdres (Eltun) 

-  Fagernes – Øylo fem delprosjekter. Fire er fullført, gitt penger til oppstart siste 
delprosjekt Lome-Hausåker. Fagernes er ikke løst, jobbes her inn mot NTP. Ber om 
planleggingsmidler. 

  
Lærdal/Sogn (Mo) 

- Lærdalstunellen, går sin gang. Blir utsatt, nå til høsten 2025 med oppstart. Ser etter 
hvert de problemene som er meldt inn, krevende prosjekt for samfunnet. Ingen 
omkjøring. Har ikke søkere til stillingen som prosjektleder. 
 

 



Vestland (Hamre) 
- Åsbrekkegjela - Skrumle Bru, planen er klar. Går i gang i 2024, finansiering over SVV. 

Trafikksikringsprosjekt.  
- Slæn-Haugsvik, er lagt inn. Gjennom landbrukslandskap,  
- Nærøydalstunellen står på vent, men langt fremme i SVVs prioriteringer 
- Skuslestadmoen - Løno har ikke noen planer for utbedring, men krevende strekning. 

  
Vaksdal-Voss (Eide Vik) 

- 5 tuneller går på oppgradering, startet 2022, ferdig i 24/25. K5 - vet ikke noe mer, får 
ingen lovnader. Planlegging fortsetter. Arbeid som pågår, de store prosjektene må 
jobbes med. Bergen sammenkobling E16- E39. Kan komme nye prioriteringer fra 
Bergen. 

 
Forslag til VEDTAK: 

Arbeidsutvalget tar orienteringene til etterretning. 
 
03/24: LÆRDALSTUNELLEN 
 Se orientering fra Audun Mo i sak 02/24 
 
04/24: NTP 2025-2036. 
Framlegget er ventet 18. mars, vedtak i juni. Bør ha beredskap etter at det er lagt fram og ta 
et nytt møte da. Overordnet kan SU mene noe, særlig om der det er gjort mye planarbeid 
allerede, men en ikke finner midler for å gjennomføre prosjektene. Skapes mange 
forventninger og mye blir jobbet med.  
 

VEDTAK: 
Arbeidsutvalget setter opp et nytt møte kort tid etter at fremlegget foreligger. 

 
 
  
05/24: ÅRSMØTE 2024 
Må tenkes på valg og sekretariatsfunksjon.  
Forslag om 12.april i Lærdal, sannsynligvis dagsmøte (kl 10.00-14.00). Audun sjekker sted. 
Må tenkes på valg og sekretariatsfunksjon.  
 
 

VEDTAK: 
Sekretariatet kaller inn nye medlemmer og ber de holde av datoen. Agenda settes 
opp sammen med Vidar Eltun. 

 
 
 
06/24: EVENTUELT 
Ingen saker til eventuelt. 
 


